
Utvecklingsgruppen för Alunda 

Protokoll nr 6-2019 

Tid: 2019-10-24, kl 14.00-16.00 

Plats: Trygghetsboendet, Allévägen, Alunda 

Närvarande: Yngve Jordeby, Sonja Björk, Anna-Lena Eriksson, Erik Ekström och Roine 

Almgren. 

Värd för besöket: Jessica Eliardsson, vd för stiftelsen Östhammarshem, Örjan Mattsson, 

ordförande samt Torbjörn Svensson, tekniker. 

Inbjudna representanter för pensionärsorganisationerna PRO och SPF: Barbro E Andersson, 

Göran Löfberg, Ingrid Jordeby, Bertil Alm och Jan Bohlin. 

 

§  1 Inledning. 

Yngve Jordeby välkomnar deltagarna och delger att motivet till denna träff är att 

ta del av de trygghetsboenden som finns i Alunda och att diskutera med 

Östhammarshem om framtida möjligheter till ytterligare trygghetsboenden i 

Alunda. 

 

§  2 Information om dagens trygghetsboende i Alunda. 

Jessica Eliardsson delger de förhållanden som gäller för befintligt 

trygghetsboende och de möjligheter som denna boendeform ger. Örjan Mattsson 

informerar om de olika förhållanden som medverkar till dagens 

trygghetsboende. Jessica Eliardsson förevisar utformningen av detta boende. 

Från deltagarna framförs positiva omdömen gällande boendet i denna 

boendeform. 

 

§  3 Framtida möjligheter till nya trygghetsboenden. 

Diskuteras olika förhållanden och möjligheter till byggandet av nya 

trygghetsboenden i Alunda. Här framförs olika förhållanden: 

Tekniska och ekonomiska krav vid byggenskap. 

Alunda är en expansiv ort där innevånarantalet ökar, vilket skapar behov av 

olika boendeformer som bl a trygghetsboenden. 

Boendeformer för äldre skapar rörelse på bostadsmarknaden 

Förhållandet med marktillgång och kommunala tillstånd. 

 



§  4 Hur jobbar vi vidare ang trygghetsboende i Alunda? 

De organisationer som är representerade i denna träff går vidare genom 

diskussioner och kontakter med aktuella myndigheter. Barbro E Andersson, som 

är pensionärernas representant i kommunala samorganisationer, tar med frågan 

om trygghetsboenden till kommande möten. 

 

§  5 Sammanfattning och avslutning. 

Yngve Jordeby tackar för en intressant och givande diskussion om aktuella 

förhållanden.  

Till Stiftelsen Östhammarshem framförs ett tack för detta besök. 

 

 

Vid pennan 

Sonja Björk  Yngve Jordeby 

Sekreterare  Ordförande 


